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Protokols Nr. 6/24 

2024.gada 2.oktobrī 

Norises vieta: Pils iela 2, Smiltene;  

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Piedalās: Iedzīvotāju padomes (turpmāk – Padome) locekļi: Dzintra Cīrule, Kristaps Kalniņš, Velga 

Mālkalne, Jānis Mālkalns, Mārīte Miezīte, Elīna Kubuliņa – Vilne 

Smiltenes novada pašvaldības jaunatnes darbiniece Laine Vilciņa. 

Darba kārtībā: 

1. Informācija par Jāņukalna teritorijas sakopšanas idejas virzību.  

2. Jauniešu domes un iedzīvotāju padomes sadarbības iespējas.  

3. Apspriede par padomes tikšanās organizēšanu un informācijas apmaiņu.  

4. Gatavošanās Iedzīvotāju un Pašvaldības organizētajai sanākšanai 10.10 

5. Dažādi 

 

Sēdes gaita: 

1. K.Kalniņš informē par Jāņukalna teritorijas sakopšanas idejas virzību. 8.oktobrī plkst.15.00 

pašvaldības domes  sēžu zālē tiek organizēta tikšanās ar ieinteresētajām pusēm un uzņēmējiem, lai 

sāktu sadarbību teritorijas vienkāršotā uzlabošanā.  

2. Laine Vilciņa iepazīstina klātesošos par darbu ar jaunatni Smiltenē, par padarīto, plānoto un 

izaicinājumiem, ar ko sastopas ikdienā. Smiltenē aktīva darbība ar jauniešiem notiek no š.g. marta. 

Pašreiz ir izsludinātas vakances uz jaunatnes darbinieka amatiem. Ir izdarīts daudz: 

- Īstenots jauniešu iniciatīvu projektu konkurss (pieteiktas 6 iniciatīvas, atbalstītas un īstenotas 5 

idejas, katrai atbalsts – 250 EUR). 

- Volejbola turnīrs. 

- Pārgājiens. 

- Viedrades kvartāla pasākums. 

- Jauniešu festivāls “Lēciens” Mēros. 

- Konkurss “Smiltenes novada Gada jaunietis”. 

- Jaunieši invformācijas vēstneši novadā – 10 jaunieši, ko var izmantot informācijas nodošanai un 

komunikācijai. 

- Sadarbības projekts ar Vāciju. 

- 8.oktobrī, plkst.16.00 Smiltenes KC tiek organizēts pasākums “Jauniešu un lēmumu pieņēmēju 

“Selfijs””, uz kuru iedzīvotāju padome ir aicināta. 
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Par jauniešu vēlmēm Smiltenē – nav skaidras izpratnes, jaunieši visbiežāk paši nezina, ko viņi 

vēlētos.  

Kultūras norises iekštelpās pagaidām viņus “neuzrunā”, jo viņi nevar dot skaidru atbildi ka tādus 

apmeklētu. Vasarā kultūras norises, kas organizētas ārtelpā, piemēram, Viedrades kvartālā, ir atzinīgi 

novērtētas. 

Kā resurss sadarbībai var būt jauniešu brīvprātīgais darbs, talkās var aicināt jauniešus. 

Jauniešu dome pagaidām ir neformāls veidojums, uz oktobra komitejām un domi tiek iesniegts 

izskatīšanai un apstiprināšanai Jauniešu domes Nolikums. Tad Jauniešu dome kļūs oficiāla Smiltenes 

novada pašvaldības struktūra.  

Laine nevarēja sniegt atbildi, vai jauniešiem dienas laikā ir vajadzīgas telpas Smiltenē, kur pilcēties, 

jo tad viņi ir izglītības iestādēs, pēc tam daudziem ir interešu vai profesionālās ievirzes pasākumi. 

Telpas varētu būt nepieciešamas pēc plkst.17.00. bet tad ir grūtības piesaistīt pieaugušo darbinieku, 

kas telpas pieskatītu un strādātu ar jauniešiem. Šajā darbā ir vajadzīgs cilvēks – uzticamības persona. 

? Vai ir sadarbība ar izglītības iestāžu pašpārvaldēm? Jā, tā tiek regulāri organizēta. Varbūt būtu 

efektīvāk, ja jaunatnes darbinieka slodze sadalītos starp darbu skolā un pašvaldībā. 

? Kā izvēlas jauniešus, kas darbojas jauniešu domē? Tā ir brīvprātīga vēlme, jaunieši iesniedz 

motivācijas vēstuli, ko izvērtē Izglītības pārvaldē. 

? Šādi atlasot jauniešus, neaptvers “vidējo” jaunieti, būs aktīvo jauniešu izlase? Jaunatnes darbinieki 

gūts pieredzi un piemērus par to, kā sasniegt dažādas jauniešu grupas un iesaistīt. 

? Kāds ir jaunatnes darbinieku darbības mērķis? Mācīt jauniešiem darboties, sadarboties, saskatīt 

iespējas, turpināt savu darbību un dzīvi Smiltenē. Rādīt, ka Smiltene ir atvērta jauniešiem, dot iespēju 

izaugsmei un , iespējams, turpmākajai karjerai Smiltenes novada pašvaldībā. 

? Vai jauniešiem, kas darbojas Jauniešu domē ir kādi tālāki mērķi? Jā, viņi saredz iespēju turpināt 

darboties un būt aktīvi, iespēja kļūt par līderiem. 

Sarunas noslēgumā Iedzīvotāju padome uzaicina jauniešus iesaistīties 10.oktobrī plānotajā 

pašvaldības sarunā ar iedzīvotājiem un būt iedzīvotāju padomes partneriem. 

Laine iesaka izmantot jauniešu spējas sociālo mediju izmantošanā un kļūt viņiem par arī iedzīvotāju 

padomes  komunikācijas vēstnešiem. 

3. K.Kalniņš izvirza diskusija jautājumu par iedzīvotāju padomes locekļu informēšanu par plānotajām 

sēdēm. Diskusijā izskan viedokļi, ka esam pieauguši un saprotam, kāpēc darbojamies padomē. 

Pirmajā tikšanās reizē vienojāmies par tikšanos regularitāti (ik pa 3 nedēļām), pirms katras sanāksmes 

saņemam darba kartību un sēdes datumu, kā arī automātisku atgādinājumu par sēdes laiku Gmail 

kalendārā. Nav nepieciešams vēl papildus īpašs atgādinājums par sēdi. Ja kāds netiek uz sēdi, ir 

jāinformē priekšsēdētājs. 

4. 10.10.2024. plkst. 18.00 tiek organizēta Smiltenes novada pašvaldības administrācijas, deputātu un 

Smiltenes iedzīvotāju tikšanā Smiltenes Kultūras centrā. Kristaps iepzīstina, ka Smiltenē sanāksmes 

formāts būs līdzīgs kā novadā, kad pirmajā daļā klātesošie tiks iepazīstināti ar notiekošajiem 

projektiem, budžetu, ar fokusu uz Smilteni, otrajā daļā sanākušie tiks sadalīti darba grupās, kurās 

vajadzētu būt arī iedzīvotāju padomes pārstāvim un kur tiks ģenerētas attīstības vai kādas objektu 

uzlabošanas idejas Smiltenei. Esam visi aicināti piedalīties un iesaistīties darbā. 
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5. Sēdes noslēgumā tiek izvirzīta ideja no iedzīvotāju padomes sagatavot pieteikumu novada 

apbalvojuma piešķiršanai Mārtiņam Ulānam, bijušajam izpilddirektora vietniekam attīstības 

jautājumos par paveikto Smiltenes un novada attīstības jomā. 

Sēdē pieņemtie lēmumi: 

- Iespēju robežās iesaistīties 8.oktobra pasākumā par Jānukalna teritorijas sakārtošanu – plkst.15.00 

pašvaldības domes sēžu zālē Dārza ielā 3, Smiltenē; 

- Apmeklēt jauniešu pasākumu “Jauniešu un lēmumu pieņēmēju “Selfijs”” 8.okotbrī Kultūras 

centrā, plkst.16.00, ja iespējams un ir interese; 

- Iesaistīties Smiltenes novada pašvaldības organizētajā tikšanās ar Smiltenes iedzīvotājiem 

10.oktobrī plkst.18.00 Smiltenes Kultūras centrā; 

- Sagatavot pieteikumu apbalvojumam no iedzīvotāju padomes par M. Ulānu. 

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde tiks sasaukta 2024.gada 23.oktobrī, plkst.18.00 Pils ielā 2, 

Smiltenē. 

 

Sēde tiek slēgta plkst.19.15 

Sēdi vadīja: 

Padomes priekšsēdētājs    

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 

 

 

 

 

 


